

Date: 12/08/2026

Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500, Abu Dhabi-UAE

المحترمين

التاريخ: 12/08/2026م
السادة/ قسم الإفصاح و الإمتثال
إدارة العمليات و الرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500
أبوظبي - الامارات العربية المتحدة.

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ،،،

Subject :Notice to SUDATEL investors on ADX
regarding the disbursement of their dividends for the
year 2025.

We would like to confirm our commitment to distribute dividends that have been declared for the year 2025 in accordance with the regulations and laws of the ADX. Kindly notice that this procedure requires the approval of the official authorities, the Central Bank of Sudan (CBOS) and the National Telecommunications Authority (TPRA).

it is difficult for the time being to obtain such approvals, in addition to the restrictions imposed on foreign exchange and the difficulties facing the banking system. However, SUDATEL Group commits to begin disbursing these dividends on 12 October 2026, or as soon as the company is able to obtain approvals from official authorities and remove restrictions imposed on foreign currency purchase and transfers.

We deeply appreciate your understanding

الموضوع: تنويه إلى مستثمري سوداتل بسوق أبوظبي للأوراق المالية
بخصوص صرف أرباحهم عن العام 2025

تهدىكم مجموعة سوداتل للاتصالات أطيب التحايا والتقدير، ونود إعلامكم بالتزامنا بتوزيع الأرباح عن العام 2025 وفقاً للأنظمة والقوانين بسوق أبوظبي للأوراق المالية. نحيطكم علماً بأن هذا الإجراء يتطلب موافقة الجهات الرسمية وبنك السودان المركزي والهيئة القومية للاتصالات، ولكن يصعب الحصول على مثل هذه الموافقات في الوقت الحالي، هذا بالإضافة إلى القيود المفروضة على النقد الأجنبي والصعوبات التي تواجه النظام المصرفي.

تبدي مجموعة سوداتل إستعدادها ببدء صرف هذه الأرباح في 12 أكتوبر 2026 أو فور تمكنها من الحصول على الموافقات من الجهات الرسمية وإزالة القيود المفروضة على النقد الأجنبي.

وتفضلوا بقبول وافر الإحترام والتقدير،،،

With Best regards


منال إبراهيم أبوزيد
مدير علاقات المستثمرين
Manal Ibrahim Abuzaid
Investors Relations Manager

Cc: File.

نسخة إلى: الملف.